
در آســتانه دومین بازی استقلال در 
فصل جدید، حواشــی غیرمنتظره ای 
به ویژه  و  آبی ها  کادرفنــی  دامان گیر 

جواد نکونام شده است.
به گــزارش فوتبال 360، اســتقلال فصل 
گذشــته در شرایطی پا به رقابت ها گذاشت 
که پیش از اولین مسابقه فصل جدید برگزار 
شــود، تنش ها و دعواها بین جواد نکونام و 
علی خطیر )مدیرعامل وقت آبی ها( به اوج 
خود رسید؛ تنش و دعوایی که تا روز پایان 
همکاری خطیر با استقلالی ها ادامه داشت 
و حتــی بعد از کنار رفتن مدیرعامل آبی ها 
هم جواد نکونام بارها به صورت مســتقیم و 
غیرمستقیم علیه خطیر موضع گیری داشت 
تا یکــی از جنجالی تریــن و پرتنش ترین 
فصل های دوران اســتقلال در تاریخ لیگ 

برتر به ثبت برسد. 
نکونــام بــرای حضــور در فصــل جدید، 
رویکردی متفــاوت را در پیش گرفت و در 
شرایطی که بعد از کش وقوس های فراوان و 
با رایزنی های گســترده در استقلال ماندنی 

شد، او با سیاست سکوت کار خود را پیش 
برد و مالکان جدید باشــگاه هم توانســتند 
با تامین منابع مالــی، عملکرد موفقی را از 
خود در بازار نقل وانتقالات به جای بگذارند؛ 
هر چند که ســرمربی استقلال بعد از اتمام 
دیدار با شــمس آذر قزوین مدعی شــد که 
تیمش در زمینه جــذب بازیکن حداقل از 

3-2 تیم همچنان عقب تر است!
آتشی که خودِ نکونام روشن کرد!

نکونام نه تنهــا این موضع گیری جنجالی را 
داشــت، بلکه در واکنش به ســوالی درباره 
آخرین وضعیت مهدی هاشمی نســب برای 
حضور دوباره در کادرفنی اســتقلال، سوال 
مطرح شــده را حاشــیه ای دانست و به آن 

پاسخ نداد!
ایــن اقدام جنجالی جــواد نکونام در حالی 
بود که او فصل گذشــته به طور ویژه پیگیر 
حضور هاشمی نسب روی نیمکت تیمش بود 
اما به نظر می رســد رابطه طرفین شکرآب 
شده و همین مســئله باعث شده تا نکونام 
پاسخی جنجالی نسبت به سوالی پیرامون 

مهدی هاشمی نسب بدهد.
موضع تند یاغی و تهدید نکونام

به افشاگری 
مهدی هاشمی نسب که از محبوبیت ویژه ای 
نزد هواداران استقلال برخوردار است، نه تنها 
روز گذشته در حاشــیه مراسم روز جهانی 
عکاس، بــا ادبیاتی کنایه آمیــز علیه جواد 
نکونام صحبت کرد، بلکه او شب گذشته در 
گفت وگویی مجازی بار دیگر علیه سرمربی 
اســتقلال موضع گرفت و از او خواســت تا 
شــفاف درباره عدم حضورش در استقلال 

صحبت کند! 
هاشمی نســب که به نظر می رسد برخلاف 
شــایعات مطرح شده، به دلایلی به جز عدم 
توافق مالی روی نیمکت اســتقلال حضور 
ندارد، نکونام را تهدید کرده که درباره عدم 
حضور او در کادرفنی اش شفاف سازی کند 
و در غیر این صورت، او صحبت های جنجالی 

درباره نکونام به زبان خواهد آورد.
ادعاهای جنجالی آتیلا علیه نکونام

آتیلا حجازی هم کــه اولین انتخاب جواد 

نکونام بعــد از برکناری علی خطیر بود و با 
پافشــاری نکونام قرار بود حجازی در نقش 
سرپرست اســتقلال کارش را آغاز کند که 
سرانجام این همکاری شــکل نگرفت، روز 
گذشــته در گفت وگویــی جنجالــی علیه 
نکونــام موضع گیری تند داشــت. حجازی 
نه تنها جواد نکونام و کادرفنی اســتقلال را 
متهم به خرافاتی بودن کرد بلکه مدعی شد 
سرمربی استلقال به دنبال سواستفاده از نام 
»حجازی« بوده و جواد نکونام را تهدید به 

افشاگری و انتشار صوت هایش کرد!
بیانیه ای که فضا را ساکت نکرد!

باشگاه استقلال شــب گذشته در حمایت 
از جــواد نکونام، بیانیــه ای را صادر کرد اما 
به نظر می رســد که این بیانیه نتوانســته 
تاثیرگذار باشــد؛ چرا که بعد از این بیانیه 
گفت وگویی  مهدی هاشمی نســب،  که  بود 
مجازی داشــت و جالب آنکه هنوز نســخه 
کامل مصاحبه آتیلا حجازی منتشــر نشده 
و به نظر می رســد که بعد از حواشی فصل 
گذشته اســتقلال و چالش های علی خطیر 
بــا جواد نکونام، حالا دعوا و تنشــی جدید 

در راه است.
نکتــه جالب توجه اینکه آتیــلا حجازی و 
مهدی هاشمی نســب جزو دوستان نزدیک 
جواد نکونام در ســالیان گذشــته بوده اند 
و حــالا موضع گیری آن ها علیه ســرمربی 
استقلال می تواند بیش از پیش جالب توجه 

باشد.
سکوت نکونام سرانجام می شکند؟

استقلال جمعه شــب باید به مصاف ملوان 
بندرانزلــی برود کــه هنوز دربــاره محل 

برگزاری این مسابقه، مناقشات ادامه دارد.
 در صورت برگزاری نشست خبری پیش از 
مسابقه و حضور جواد نکونام در این نشست، 
صحبت های ســرمربی اســتقلال پیرامون 
اتفاقات 3-2 روز گذشــته می تواند جذاب 
و البته جنجالی باشد. نکونام هفته گذشته 
از موضوع بازگشــت مهدی هاشمی نســب 
به عنوان یک ســوال حاشــیه ای یاد کرد 
و حــالا بــا توجــه بــه موضع گیری های 
مهدی هاشمی نسب و آتیلا حجازی، به نظر 
می رسد که ســرمربی استقلال کار سختی 
برای عدم پاسخگویی به مباحث مطرح شده 
دارد و باید دید چه زمانی ســکوت نکونام 

درباره حواشی ایجاد شده خواهد شکست.

تابســتان فصل خاصی اســت: فصل 
پیدا کــردن محبوب جدید،  جدایی، 
سر و صدا و نمایش. یک عشق فوتبال 

خوب با این چیزها آشناست.
بــه گزارش »ورزش ســه«، گاهــی فاصله 
حرارت ابراز علاقه تــا جدایی خیلی کمتر 
از آن چیزی است که تصور می کنیم. وقتی 
ژست های افســانه ای با پیراهن و بوسیدن 
لوگو جای خود را حقیقتی صریح می دهد: 
پایان. این در فوتبال بســیار اتفاق افتاده و 
به صورت شــگفت آوری بــرای ما طبیعی 
شده که در تابستان منتظر خبرهای بزرگ 
باشــیم. البته نمایش بدون حضور هوادار و 
نقش آفرینــی او چیزی کم خواهد داشــت 
و بنابرایــن با وجود عادت به اخبار مشــابه 
بازهم این طرفداران تیم ها هستند که این 
ماجرای ســرگرم کننده را تا پایان می برند. 
ترکیبی انفجــاری از بازیگر و تهیه کننده و 
مخاطب در شــبکه های اجتماعی که واقعا 

به عنوان یک ارائه، موفقیت آمیز است!
تحــرک طرفین و آرایــش نیروها تحولات 
جدیــدی را تجربه می کند. بــا هم آخرین 

اظهارنظرها و بیانیه ها را مرور می کنیم:
اما ابهام، بخش مهمــی از همین موفقیت 
است که خب، این پرونده تا دلتان بخواهد 
نقاط کور و مبهــم دارد. آخرین اش ادعای 
بالادستی  درباره دخالت های  پرســپولیس 
)در حد دولت( در پرونده و واکنش ســریع 
کمیته اخلاق فدراسیون و سپس محمدرضا 
زنوزی بــه این ادعاســت. چیــزی که به 
پیچیدگی ها اضافــه می کند. با این توضیح 
که در نظر داشــته باشــید که قرار نیست 
قسمت تاریک ماه را ببینیم. محمد دلبری، 
عضو هیئت مدیره پرســپولیس، چهره آرام 

و بی حاشــیه بدنه مدیریتی پرســپولیس 
محسوب می شود اما وظیفه سخنگویی بعد 
از جلســه هیئت مدیره، به او واگذار شد تا 
به ســوالات خبرنگاران پاسخ دهد. یکی از 
سوالات مربوط به پرونده علیرضا بیرانوند و 
عدم اعلام حکم نهایی بود؛ جایی که دلبری 
مدعی شــد حکم صادر شــده اما مشخص 
نیست که چرا ابلاغ نمی شود! او البته کاملا 
محترمانه صحبت کرد اما در دل اظهاراتش، 
اتهاماتی بــا رنگ و بوی شــایعاتی که در 
روزهای گذشته وجود داشت، دیده می شد.

اتهام بزرگ در بیانیه پرســپولیس باشگاه 
پرســپولیس گزارشــی را از جلسه هیئت 
مدیره در وب ســایت خود قرار می دهد. این 
گزارش در ســطور پایانی خــود یک اتهام 
بــزرگ را در دل خود دارد که شــایعات را 
از صحنه غیررســمی به رسمی می آورد. در 
این بخش پرسپولیس بار دیگر ادعای صدور 
حکم به سود این باشگاه در پرونده بیرانوند 
را مطرح کرده و نوشــته که کمیته حقوقی 
و مدیرعامل، مامور شدند تا »اجازه دخالت 
نهادهای بالادستی و غیرورزشی« را ندهند.
واکنــش کمیته اخــلاق: با انتشــار بیانیه 
پرسپولیس و ردپای موضوعات فراورزشی، 
فدراسیون فوتبال در ساعات اولیه صبح به 
نقل از کمیته اخلاق واکنشــی به این ادعا 

نشان داد. 
خبرنگاران سحرخیز با یک بیانیه از کمیته 
اخلاق در پایگاه خبری فدراســیون فوتبال 
مواجه شــدند که در مورد این پرونده بود: 
دعوت از مدیران دو باشــگاه پرسپولیس و 
تراکتور به آرامــش و البته تکذیب دخالت 
افــراد و گروه ها در خارج از فدراســیون در 

این پرونده.

جمله کلیدی این بیانیه اســتفاده از عبارت 
»اجرای مصوبات شــورای امنیت کشــور« 
است که گوشــی را به هر دو سمت پرونده 
می دهد که لــه یا علیه از شــایعه پراکنی 
دربــاره نفــوذ دیگــران در ایــن موضوع 

خودداری کنند.
مصاحبه نورشــرق و یک مسئله تازه رئیس 
کمیته تعیین وضعیت پرونــده را به جای 

دیگری برُد. 
در حالی که همه منتظر صدور حکم بودند، 
او در گفت وگویــی اعلام کــرد باتوجه به 
اینکه پرونده بر این موضوع اســتوار اســت 
که آیا کمیته تعیین وضعیت مطالباتی برای 
بیرانوند متصور است یا خیر، بنابراین ارجاع 
به امر کارشناسی مالی، در دستور کار قرار 
گرفته است. این مصاحبه نشان داد که فعلا 
خبری از صدور حکم نخواهد بود و افرادی 
خارج از کمیته تعیین وضعیت، باید بخش 

مالی این پرونده را بررسی کنند.

زنوزی و چند جمله جنجالی مالک تراکتور 
بی توجه به بیانیــه کمیته اخلاق، مصاحبه 
کوتاهــی را انجــام داد. او در این مصاحبه 
دخالت مسعود پزشــکیان و شهرام دبیری 
را تکذیــب کرد و گفت: »من حریف شــما 
هســتم«. زنوزی همچنین بــا تهدید ریز 
فدراســیون فوتبال گفت که امیدوار است 
متولیان این پرونده تحت تاثیر قرار نگیرند 
وگرنه گردابی شکل می گیرد که همه آنان 

را دامن گیر خواهد کرد.
البته ماجرا در اینجا متوقف نخواهد شــد، 
حتــی صدور حکم هم پایانی بر این پرونده 
نخواهد بود. نه درویش کســی اســت که 
شکســت را بپذیرد و نه زنوزی فردی است 
کــه به این ســادگی کوتاه بیایــد. اما این 
هفته، جنگ و نبرد بین طرفین وارد فضای 
مستقیم خواهد شــد، جایی که بیرانوند و 
زنوزی میزبان پرسپولیس خواهند بود - چه 

اپیزود جذابی! پنج شنبه، 19:45.

آتیلا و  هاشمی نسب علیه نکونام!

سناریوی متفاوت دعوای استقلالی ها در فصل جدید

سیر تحولات جنجالی ترین پرونده فوتبال ایران

زنوزی، درویش و بیرانوند در قسمت تاریک ماه

نمی توانم بگویم نسل طلایی هستیم

کاپیتان تیم ملی فوتبال ایران با اعلام این که نمی تواند برچسب نسل طلایی را 
به تیم فعلی ایران بدهد افزود می خواهد در بالاترین سطح بازی کند. به گزارش 
ایسنا، فاینورد قرارداد علیرضا جهانبخش را تمدید نکرده است تا او بازیکن آزاد 
شود و اکنون باید تیم جدیدش را انتخاب کند. جهانبخش که چندین پیشنهاد 
از ترکیه و یونان را رد کرده اســت می خواهد همچنان در بالاترین ســطح اروپا 

بازی کند.
صحبت هــای ســایت numero-diez با کاپیتــان تیم ملی ایــران را در زیر 

می خوانیم: 
چرا همکاری با فاینورد به پایان رسید؟

صادقانه بگویم، من ســال گذشته پس از کســب عنوان قهرمانی آماده بودم که 
باشگاه را ترک کنم. با این حال پس از سال ها حضور در هلند موفق شدم در لیگ 
قهرمانان بازی کنم و خانواده ام خوشــحال بودند اما پس از آن آقای اســلوت به 
لیورپول رفت و تلاش زیادی برای تغییر تیم صورت گرفته است؛ بنابراین تصمیم 
گرفتم تیم را ترک کنم و ماجراجویی جدیدم را آغاز کنم. گفت وگوی مسالمت 
آمیزی با باشگاه داشتم و وقتی صحبت کردیم، فهمیدیم که رفتن بهترین گزینه 
ممکن اســت. می خواستم فصل را به بهترین شــکل ممکن با قهرمانی در جام 

حذفی هلند به پایان برسانم و این کار را هم انجام دادیم.
آیا در چند ماه گذشته تماسی با تیم های دیگر داشته اید؟

بله و دوســت دارم هم چنان در بالاترین سطح بازی کنم. پیشنهادات زیادی را 
رد کرده ام، متمرکز و جاه طلب هستم. بعد از این که توانستم در لیگ برتر بازی 
کنم، ســری آ و بوندسلیگا را خیلی دوست دارم. این لیگ ها، لیگ هایی هستند 
که من آرزو دارم در آن ها بازی کنم و همه چیز به مذاکرات بســتگی دارد. بازی 
در  کشورهای دیگر را رد کرده ام  چون می خواهم در بالاترین سطح بازی کنم. 
قطعا دوست دارم در اروپا بمانم. فصل گذشته موفق شدم در لیگ قهرمانان اروپا 
بازی کنم و اولین گلم را در این رقابت ها بزنم. تجربه عالی بود اما یکی از اهداف 
اصلی من حتی در 31 سالگی، ماندن در اروپاست. من هنوز هم می توانم در سطح 
بالایی بازی کنم و بهترین عملکردم را داشــته باشم؛ به همین دلیل به مدیرانم 

گفتم که می خواهم به جاه طلبی ام تکیه کنم.
آیا از نظر فیزیکی شرایط خوبی برای بازی در بالاترین سطح را دارید؟

صد درصد. به طور مداوم تمرین کرده ام و الان فقط منتظر تصمیم گیری هستم. 
می خواهم 2 تا 3 ســال دیگر در اوج باشم. آرزوهای زیادی دارم، در 31 سالگی 
هنوز به دنبال چالش های جدید هســتم. مطمئنم که آماده هستم. فقط منتظر 
بهترین فرصت هستم تا  تمام تلاشم را انجام دهم و بهترینم را نشان دهم. بدیهی 
اســت که با توجه به مسابقات انتخابی جام جهانی، بازی های زیادی برای انجام 

دادن دارم و آماده هستم.
گفتی که به جز برایتون پیشنهادات زیادی هم داشتید. آیا واقعا در سال 

۲۰۱۸ به ناپولی نزدیک بودی؟
تماس هــای جدی با ناپولی وجود داشــت و مــن از آلمان، ایتالیــا و انگلیس 
پیشنهادهایی داشتم ولی مبلغ درخواستی آلکمار بالا بود. من باید بین برایتون 
و لسترســیتی یکی را انتخاب می کردم؛ در آن لحظه تصمیم گرفتم به برایتون 
بروم. تجربه در برایتون منحصر به فرد بود و شما پردرآمدترین فوتبالیست ایرانی 

شدید. چه اشتباهی در آن دوره رخ داد؟ این تجربه را چگونه ارزیابی می کنید؟
بازی در برایتون یک تجربه عالی بود. من با تماشای لیگ برتر، سری آ و بوندسلیگا 
بزرگ شدم. صادقانه بگویم، برایتون پروژه بلندمدت و چند ساله را به من پیشنهاد 
کرده بود و  من آن را بسیار جالب دیدم. آن ها من را متقاعد کردند که این یک گام 
بزرگ برای من است تا به بالاترین سطح برسم. برایتون به تازگی از چمپیونشیپ 
به لیگ برتر صعود کرده بود، انتظارات از تیم زیاد نبود و می توانستم خودم را نشان 
دهم. متاســفانه، من از سبک هجومی در هلند به بازی بسیار تدافعی در برایتون 
رفتم، هیچ خلاقیت یا فضایی برای بهره برداری وجود نداشت. به عنوان یک بازیکن 
هجومی، به جای حمله، باید دفاع می کردم. متاسفانه آقای هیوتون که مرا به آن 
باشــگاه آورده بود، برایتون را ترک کرد تا  گراهام پاتر به تیم بیاید.  او از من به 
عنوان مدافع کناری اســتفاده کرد و من اصلا به آن عادت نداشــتم. سعی کردم 
خودم را تطبیق دهم اما آن طور که انتظار داشــتم بازی نکردم. از نیمکت نشینی 
خوشــحال نبودم و بعد از صحبت با باشــگاه  به فاینورد رفتم. انتظار بیش تری 
از حضورم در برایتون داشــتم، بســیار آماده بودم ولی شرایط آن طوری نشد که 

انتظارش را داشتم. شرایط می توانست طور دیگری پیش برود.
تیم ملی ایران که شما کاپیتان آن هستید، بازیکنان خوب زیادی مثل 

طارمی و آزمون دارد. آیا خود را نسل طلایی ایران می دانید؟
برای من بســیار سخت اســت که در مورد این موضوع صحبت کنم چون هنوز 
بخشــی از این تیم هســتم. ما در دهه 90 و 2000 نیز تیم های خوبی داشتیم. 
چیزی که ما را عالی می کند سهولت راهیابی به جام جهانی است. ما به راحتی 
در 3 دوره گذشــته به جام جهانی راه یافتیم اما  توقع بیش تری از نســل فعلی 
است. ما می توانستیم قهرمان آسیا شویم اما مقابل قطر شکست خوردیم. در کل 

خیلی از ما مثل آزمون و طارمی در اروپا خوب کار کرده ایم.

گزارش

موفقیت در کاراته آسیا دشوار است

سرمربی تیم کاراته جوانان ایران در بخش پسران با بیان اینکه برخی کشورهای 
آسیایی در این رشته پیشــرفت خوبی داشتند، گفت: موفقیت در کاراته قاره 

کهن دشوار است و تلاش می کنیم تا نتایج مدنظر را کسب کنیم.
موســی گنج زاده در آستانه آغاز رقابت های کاراته قهرمانی رده های سنی آسیا 
در مانیــل فیلیپین گفت: تحلیلی در خصوص حریفان مختلف از جمله ژاپن، 
اردن، عربستان، قزاقستان و حتی ترکمنستان و قرقیزستان داشتیم. بچه های 
ما تمرینات خوبی داشتند و امیدوارم پرچم کشورمان را در این رویداد به اهتزار 

درآورند.
وی بیان کرد: تلاش می کنیم به خوشــرنگ ترین مدال ها برســیم و امیدوارم 

کاراته کاها در روز مسابقه، سرحال باشند و بتوانیم دست پر برگردیم.
ســرمربی تیم جوانان ایران، ادامه داد: پنج روز زودتر از آغاز مسابقات به مانیل 
آمدیم تا شرایط بچه ها را با آب وهوا هماهنگ کنیم. همچنین اینجا نیز تمرینات 

منظمی داریم.
گنج زاده گفت: باید از مسئولان فدراسیون تشکر کنم که شرایط خوبی را نسبت 
به گذشــته برای ما فراهم کردند. فاصله هتل تا سالن مسابقات نیز کم بوده و 

این نکته خوبی است.
وی با بیان اینکه همه تلاش ما رسیدن به نتایج مدنظر است، گفت: در گذشته 
برخی کشورهای آسیایی در کاراته اصلا حریف مهمی نبودند اما آنها اکنون با 
سرمایه گذاری و تلاش به مدال می رسند. بر این اساس، کار سختی داریم و باید 

تلاش زیادی انجام دهیم.
رقابت های کاراته قهرمانی رده های ســنی آســیا از روز جمعه هفته جاری در 
مانیل فیلیپین آغاز می شود. نمایندگان ایران در دو بخش دختران و پسران در 

این مسابقات به مصاف حریفان می روند.

کاراته

خشم و عصبانیت 
در رختکن رئال مادرید

کارلو آنچلوتی بعــد از توقف مقابل مایورکا در اولین بازی 
لالیگا، کاملا برافروخته و در وضعیتی کم سابقه تیمش را از 

اول تا آخر به باد انتقاد گرفت.
به گزارش »ورزش ســه«، کارلــو آنچلوتی معمولا مردی 
آرام است و در بیشــتر موارد، اگر از نتیجه راضی باشد در 

کنفرانس های خبری مردی مهربان است. 
کارلتو شخصیت خودش را دارد. او در 65 سالگی همه چیز 
را در دنیای فوتبال دیده اســت و وقتی باید هشدار بدهد 
و جدی شــود، آن را انجام می دهد. دیــدن او با چهره ای 
برافروخته و انتقاد از تیم، به این معنی است که یک چیزی 
در رئال خوب پیش نرفته است و در مایورکا، جایی که رئال 
مادرید اجازه داد دو امتیاز اول لیگ از دســت برود، اوضاع 

چنین بود.
امــا کارلتو نمی خواســت تقصیر را گــردن بخش خاصی 
از تیــم بیندازد. او در عصبانیت خود مســئولیت را به طور 
مســاوی تقســیم کرد: »می توانید فکر کنید که مســئله 
مهاجمان اســت، اما می تواند دفاع و هافبک ها هم باشــند 
که به پرس مهاجمان کمکی نمی کنند. مشکل یک، دو یا 
ســه نفر نیست. این یک مشکل تیمی است، در این دیدار 
ما نفهمیدیم که این یک جنبه مهم در این بازی اســت و 
مایورکا بهتر از ما بازی دفاعی بسیار خوبی انجام داد. پس 

تساوی عادلانه بود.«
در مجمــوع، آنچلوتی خوانشــی مثبت از بازی داشــت و 
عصبانیتش بی دلیل نبود.  کارلتو در شــبی که به ندرت او 
را این چنین عصبانی دیده بودیم، اولین هشدار جدی را به 
شکل علنی داد. کهکشانی های او پیام را گرفتند؟ در بازی 

با وایادولید همه چیز مشخص می شود.

بحران دفاع چپ 
در پرسپولیس تشدید شد

جدایی محمدمهدی احمدی از پرســپولیس باعث شد تا 
شــرایط در ســمت چپ خط دفاعی پرسپولیس بیش از 

پیش پیچیده و بحرانی شود.
بــه گــزارش فوتبــال 360، پرسپولیســی ها در بــازار 
نقل وانتقالات تابستانه به دنبال جذب مدافع چپ هستند 
و بــا وجود آنکه بیش از یک ماه فرآیند جذب مدافع چپ 
جدید به درازا کشــیده اما هنوز سرخ پوشان نتوانسته اند 
با گزینه مدنظر خود به توافق برســند؛ آن هم در حالی که 
در فصل گذشــته، علــی نعمتی و در ادامــه، عبدالکریم 
حسن مدافعان چپ حاضر در فهرست پرسپولیس بودند 
که در بازار نقل وانتقالات تابســتانه هر 2 بازیکن از جمع 

سرخ پوشان پایتخت جدا شدند.
نعمتی در بازار نقل وانتقالات تابســتانه برای کسب تجربه 
جدید به فولاد خوزســتان پیوســت تا بار دیگر با یحیی 
گل محمدی همکاری داشــته باشــد و عبدالکریم حسن 
هم در انتقالی پرسود برای پرسپولیسی ها، به الوکره قطر 
پیوســت تا بیش از 1.3 میلیون دلار نصیب سرخ پوشان 
پایتخت شود! در کنار جدایی این 2 بازیکن، روز گذشته 
انتقال محمدمهدی احمدی، مدافع چپ جوان سرخ ها هم 
به چادرملو اردکان رسمی شد تا وضعیت سمت چپ خط 

دفاعی پرسپولیس بیش از پیش بحرانی شود.
امیریِ 36 ساله، عصای دست گاریدو!

وحید امیــری در بازی اول پرســپولیس مقابل ذوب آهن 
اصفهان، در ســمت چپ خط دفاعی پرسپولیس به میدان 
رفت. امیــری که در پیش فصل هم در این پســت به کار 
گرفته شــد و البته تجربه بازی در این پســت را در دوران 
حضورش در پرسپولیس و تیم ملی دارد، بازیکن پا به سن 
گذاشته ای محسوب می شود و برای پستی مانند دفاع چپ، 
حضور امیریِ 36 ساله می تواند در ادامه فصل برای سرخ ها 
چالش آفرین باشــد؛ هر چند که مهره باتجربه پرسپولیس 
در اولین بازی فصل جدید پاسخ مناسبی به اعتماد خوان 
کارلوس گاریدو داد و عصای دست این سرمربی اسپانیایی 

بود.
العملود، جدی ترین آلترناتیو امیری!

گاریدو در اولین بازی فصل جدید، یک تصمیم غیرمنتظره 
گرفت و با توجه به خستگی وحید امیری در دقایق پایانی 
مسابقه، در حالی او را از ترکیب اصلی تیمش خارج کرد 
که یعقوب براجعه، بازیکن جوان سرخ پوشان پایتخت وارد 
ترکیب شــد و جالب آنکه براجعه در پست دفاع راست به 
کار گرفته شد و ایوب العملود به سمت چپ خط دفاعی 

سرخ پوشان منتقل شد. 
با این اوصاف به نظر می رســد در شــرایطی که 3 مدافع 
چپ تخصصی پرسپولیس از این تیم جدا شده اند، مدافع 
راست مراکشــی این روزها جدی ترین گزینه جانشینی 
وحید امیری در سمت چپ خط دفاعی پرسپولیس است!

چشم به راه نهایی شدن جذب مدافع چپ جدید
خوان کارلوس گاریدو البته از شرایط کنونی رضایت ندارد 
و به مدیران باشــگاه تاکید کرده که به ســرعت فرآیند 
جذب مدافع چپ را نهایی کنند؛ هر چند که فعلًا خبری 
از پیشرفت مذاکرات در مسیر جذب مدافع چپ جدید به 
گوش نمی رسد و با وجود تلاش های انجام شده، مدیران 
باشــگاه پرسپولیس فعلًا نتوانســته اند خواسته گاریدو را 
بــرآورده کنند تا عملًا پرسپولیســی ها بدون مدافع چپ 
باتجربه کار خود را در لیگ بیست وچهارم پیش ببرند. در 
چنین شــرایطی به نظر می آید که همچنان وحید امیری 
اولویت اول سرمربی اســپانیایی خواهد بود و در صورت 
نیاز، ایوب العملود باید در پســتی غیرتخصصی در سمت 
چپ خط دفاعی ســرخ ها به میدان برود؛ مشابه آنچه در 

دوئل هفته نخست برابر ذوب آهن اصفهان اتفاق افتاد.

لالیگا

ویژه
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ابهام درباره زمان بازگشایی استادیوم آزادی مرتضی تبریزی به ذوب آهن پیوست
مدیــر مجموعه ورزشــی 
آزادی بــا تاکیــد بر اینکه 
زمان دقیقی برای بازگشایی 
نظر  در  مجموعه  این  دوباره 
گرفته نشده، گفت: در مورد 
میزبانی از دربی و دیدارهای 
لیگ نخبگان در آزادی قولی 

نمی دهیم.
مهدی نصیبــی مدیر مجموعه 

ورزشی آزادی در گفت و گو با  مهر با تاکید بر اینکه مراحل بازسازی و بهسازی ورزشگاه 
آزادی با حضور حداکثری و به صورت شبانه روزی در حال پیگیری است، نصیبی تاکید 
کرد: تمام تلاش و هم و غم ما این است که ورزشگاه آزادی هرچه زودتر به شرایط لازم 
برای برگزاری مســابقه برسد به گونه ای که بتوانیم در آن میزبان تیم ها و هواداران شان 

باشیم. 
اولویت هم این است که ورزشگاه را برای لیگ برتر خودمان آماده کنیم. اینکه اولویت ما 

لیگ نخبگان آسیا و آماده سازی ورزشگاه برای آن است، درست نیست.
مدیر مجموعه ورزشی آزادی در این زمینه در واکنش به اینکه »لیگ نخبگان به جهت 
برگزاری در سطح بین المللی و سفر بازیکنانی شاخص مانند کریستیانو رونالدو به ایران 
اهمیت زیادی دارد«، گفت: برای ما هم این اهمیت قابل توجه اســت اما مسئله مهمتر 
پایان کار آبرومندانه اقداماتی اســت که آغاز کرده ایــم و به صورت جدی هم پیگیر آن 

هستیم. 
شاید تا زمان آغاز لیگ نخبگان و همین دیدار استقلال و النصر که به آن اشاره داشتید، 
ورزشگاه آزادی آماده و تحویل تیم ها داده شود شاید هم کار به بعد از آن کشیده شود. 

مهاجم اســبق اســتقلال و 
با  قــراردادش  آلومینیــوم 

ذوب آهن را به امضا رساند.
به گزارش »ورزش سه«، مرتضی 
تبریزی که روزهای درخشــانی را 
در ذوب آهن پشــت سر گذاشت، 
بــار دیگر به اصفهان بازگشــت و 

پیراهن سبزپوشان را بر تن کرد.
مهاجم اســبق استقلال که بعد از 

درخشش در تیم ذوب آهن موردتوجه این تیم قرار گرفته بود، در شرایطی که پیشنهاد 
پرسپولیس را هم در جیب داشت ترجیح داد پیراهن آبی ها را بر تن کند.

او کــه در ذوب آهن و طی 4 فصل موفق به ثبت بیش از 60 گل در رقابت های لیگ، 
جام حذفی و آسیا شده بود، در استقلال نیز دو فصل حضور داشت.

 با این حال بعد از لیگ برتری شــدن گل گهر او به عنوان یکی از خریدهای این تیم 
راهی ســیرجان شــد و ســه فصل نیز تحت هدایت امیر قلعه نویی در این تیم کار را 

دنبال کرد.
تبریزی که فصل گذشــته را در آلومینیوم پشت سر گذاشته بود با بدشانسی بزرگی 

مواجه شد و بعد از مصدومیت مدتی دور از میادین بود.
در فصل جدید اما تبریزی ترجیح داد با پیشنهاد محمد ربیعی بار دیگر به ذوب آهن 
بازگردد و باید دید اکنون در 33 سالگی چه شرایطی را در اصفهان دنبال خواهد کرد 

و آیا قادر خواهد بود درخشش خود را در این تیم بار دیگر تکرار کند یا خیر.
قرارداد تبریزی با ذوب آهن به امضا رسیده و در صورت صلاحدید کادرفنی و آمادگی 

این بازیکن، او قادر خواهد بود از این هفته تیمش را همراهی کند.


